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Ranst, 15 februari 2017  

 Aan de Voorzitter van de gemeenteraad  

 aan de Gemeentesecretaris 

 Gustaaf Peetersstraat 7  

 2520 Ranst 

  

Mevrouw, Mijnheer,  

  

Graag had N-VA volgend punt toegevoegd aan de agenda van de gemeenteraadszitting van 20/02/2017  

 
Pomuni. 

Interpellatie door Johan De Ryck: 

 

Toelichtende nota: 

In het college van 2 februari 2017 lezen we dat er een vergunning verleent wordt  aan Pomuni voor het 

uitbreiden van een industriegebouw. 

Tijdens de bespreking van het RUP fase 1 bis hebben wij gevraagd of het groenscherm zoals aangegeven 

stond in het RUP kon opgelegd worden aan Pomuni. De burgemeester heeft toen gemeld dat dit enkel kon 

opgelegd worden wanneer er een nieuwe stedenbouwkundige vergunning aangevraagd werd door het 

bedrijf. 

 

In de motivering van de vergunning staat nu: “De voorschriften worden grotendeels gevolgd. Enkel de 

bufferstrook moet aangelegd en aangeplant worden zoals voorzien op het grafisch plan en in de 

voorschriften (artikel 3) van het RUP.”. 

 

 

Onze vragen:  

1.   Wat wordt er bedoeld met “De voorschriften worden grotendeels gevolgd.”? 

2.   Zal de buffer zone volledig beplant worden zoals werd voorgeschreven in artikel 3 van het RUP met 

overwegend streekeigen hoog‐ en laagstammige bomen en struiken, in die mate dat een gesloten 
groenscherm bekomen wordt van minstens 3,00m hoog met  bosgoed, hakhout‐mengelingen en 
heestermassieven? 


